
Referat FAU-møte torsdag 20.august-20 

Tilstede; Linda, Conrad, Arve, Vibeke, Veronica, Kristi Ane, Torgeir, Sigve, Trond og Marita. 

Tilstede fra skolens ledelse; Kjerstin. 

Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling og agenda. 

Ikke alle har fått innkalling, må sjekke mailadresser. 

 

2. Gjennomgang referat forrige møte. 

Ingen kommentarer. 

 

3. Skolestart; informasjon fra skoleledelsen. 

Det har vært en fin oppstart, mange glade barn. Travelt på grunn av smittevernregler. Er på 

gult nivå. Klassene følger ordinær timeplan, med normal start og slutt på dagen. Har felles 

friminutt, men alle trinn har egne tildelte områder. De ulike trinnene har egen inngang, må 

vaske hender før de kommer inn i klassen. Fra 4.trinn og oppover er klasserommene åpne fra 

08.20. 

3.og 4.trinn har storefri på annet tidspunkt enn andre for å unngå trengsel på skoleplassen. 

 

Fra 6.trinn og oppover har alle elevene fått hver sin Chromebook. Chromebook til 5.trinnet 

er bestilt.  

 

Det er registrert 675 elever på Olsvik skole.  

 

I forbindelse med hjertesone på Olsvik skole er det satt opp bom ved innkjørsel til skolen.  

Mange elever blir kjørt til skolen om morgenen, hittil har det fungert bra med av- og 

påstigning av elever. Det er også kommet en egen droppsone for henting og levering på SFO. 

Det er kommet en «gangvei» langs hallen (ved parkeringsplass). 

 

I samarbeid med områdesatsingen og kulturkontoret i Fyllingsdalen og Laksevåg kulturkontor 

er det søkt om midler til «Fritid i fellesskap Har fått midler ut 2022». Det blir ansatt en 

prosjektkoordinator som skal drifte dette prosjektet på skolen. 

 

Leirskolen, for 7. trinn i Hålandsdalen vil gå som normalt.  

«Bli kjent tur» på 8.trinn går ut. Det blir et alternativ i de enkelte klassene. 

 

Fra skoleetaten er det ønske om at høstens foreldremøte skal arrangeres digitalt. 1. trinn og 

8.trinn, og klasser med nye kontaktlærere kan ha fysiske foreldremøter. På Olsvik skole vil 

det være litt ulikt hvordan vi arrangerer foreldremøter, noen vil nok sende ut skriftlig 

informasjon med mulighet for å ta kontakt hvis noe er uklart. Pedagoger vil forsøke å ha 

utviklingssamtaler litt tidligere enn vanlig. 

 

4. Tilbakemelding fra FAU til skoleledelsen om skriv fra SFO hvor foreldre må forplikte seg til 

tilbakemeldinger om oppmøte: 

Ønske om å forandre ordlyden i skrivet. Det handler om at SFO ønsker å være best mulig 

forberedt på langdagene, i forhold til innkjøp av mat, bestilling av turer, bussbilletter, 



museumsreservasjoner, bemanning med mer. Skolens ønske er å være forberedt og å kunne 

legge best mulig til rette for elevene. 

 

5. Informasjon fra og innspill Samarbeidsutvalget. 

Trond fortsetter som representant i SU, trenger en forelder til. Ta det opp på neste møte. 

 

6. Økonomistatus. 

Har 26 000 kroner på konto, men utestående regning på 15 000 (dekorasjon av skur på 

ungdomstrinnet). 

 

7. Informasjonssaker og tilbakemelding fra ulike grupper under FAU. 

Natteravn: Prøver å planlegge normal natteravning, men på grunn av smittevern kan man 

ikke kalle foreldre inn som normalt, må gå på frivillighet. De to første fredagene i høst, 

28.august og 4.september er representantene i FAU, rektor og avdelingsleder på skolene i 

Bergen Vest oppfordret til å gå. Det blir MC ravning i høst. På halloween vil man gå i 

nærmiljøet sitt. Kontaktperson; Vibeke. 

Trafikkgruppen: Her skjer det litt, men sakte. Har klart å få opp bom nederst i Brattikken. 

Kontaktperson; Torgeir. 

Skolemiljøgruppen: Arbeider med læringsmiljøet på skolen, det er mye støy. Ønsket å 

arbeide med fritidsaktiviteter, men på grunn av Covid-19 utsettes dette. Olsvik skole har søkt 

om å bli dysleksivennlig skole, FAU følger dette opp for å se hva som gjøres konkret i forhold 

til dette. 

Ønske om å følge opp hva som skjer med evnerike barn. Kontaktperson; Kristi Ane. 

Arrangementsgruppen; På grunn av Covid-19 skjer det ikke så mye. Men har samarbeid med 

områdesatsingen og idrettslaget. I sommer ble det arrangert Sommerfotball for alle barn 

som ønsket det i Olsvik. 

 

8. Områdesatsing: Forslag om opprettelse av nærmiljøgruppe for samarbeid med kommunen. 

Planlagt å ha møte hver 8.uke. Tanken er å ha et kontor for to ansatte på Vestkanten. 

Trenger personer som har et engasjement for nærmiljøet. Kan være en ide å få med seg noen 

fra elevrådet på skolen.   

 

9. Ansvar for TV-aksjonen denne høsten. 

Blir tatt opp på neste FAU-møte. 

 

10. Informasjon og rekruttering av nye FAU-medlemmer. 

Lage et felles skriv for å nå ut til alle klassene. Presentere kort de ulike gruppene i FAU. Ønske 

om at flest mulig foreldre er med på FAU-siden til Olsvik skole på Facebook. 

 

11. Eventuelt. 

Mange ønsker å gjøre noe med tidligere Olsvik barnehage. Den er for tiden regulert som 

barnehage, FAU og skolen ønsker å omregulere. Den er på kommunen sin tomt, og 

kommunen vil ha den som avlastningsbarnehage. Dette lar seg vanskelig gjennomføre på 

grunn av trafikksituasjonen. Politikerne vil ta opp reguleringen i egen sak til høsten. FAU 

ønsker å koble på fylkeskommunen og områdesatsingen. 

 

Neste FAU møte; mandag 7.september 18.00-20.00 

 



 

 

 

 


